
 

 

 

 

 

REUNIÓ DE JUNTA D’ABACAT     15/04/2024 

 

SCR EL CIERVO, Carrer de Viladomat, 26, 08205 Sabadell, 
Barcelona, a les 21:15h. 

 

Assistents:  
Aram Bernaus (president), Laura Castelló (sots president), Xavier Vila (tresorer), 
Jordi Pérez, Joan Marminyà, Àngel Gómez, Paul Keenan, Andreu Jam, Herbert 

Metschke, Pol Brunet, Dídac Marfil i  
Cristina Perdiguero (secretària). 

 
 

Xesco Olmos, Silvia Angles, Eve Molina i Marc Roselló no han pogut assistir. 
 

Punts a tractar: 
 

1. Accés delegats a Whatsapp. (Herbert) 
 

2. Revisió PE de GM. (Herbert) 
 

3. Dietes Malta. (Xesco) 
 

4. Polos. (Xesco) 
 

5. Resum Tacada, Recollida Trofeus. (Eve, Crys i Laura) 
 

6. Bridlington 2024 Copa de Nacions. (Aram) 
 

7. Barraques 2024 
 

 
 



 
 
 
 

 
 
 

1. Accés delegats a Whatsapp. (Herbert) 
 

El Herbert ens demana poder estar com administrador del grup de Whatsapp de 
GM. S’accepta i s’afegeix al moment.   

 
 

2. Revisió PE de GM. (Herbert) 
 

A causa de la durabilitat d’alguns enfrontaments i per tant de la competició, es 
proposa que quan hi hagin dos grups de RR es jugarà semis i final, però si només hi 

ha un grup de RR, solament es jugarà la final.  
 

 
3. Dietes Malta. (Xesco) 

 
Fins ara, aquells jugadors que anaven totalment becats per Abacat a una expedició 
internacional (Mens A i els mànagers), rebien en concepte de dietes un import de 
30€/dia, Xesco ens proposa que a dia d’avui, tal i com estan els preus en general, 

s’hauria de pujar la dieta a 40€/dia. Es fa una votació i els resultats són: 
- 9 vots a favor 
- 2 abstencions 

 
 

4. Polos. (Xesco) 
 

Encara que Xesco no ha pogut venir a la reunió, l’Aram ens trasllada el tema que 
vol debatre sobre el tema de la uniformitat en competicions en quant a les 

samarretes tècniques (que no son polos), desprès d’un gran debat entre diferenciar 
polo i samarreta tècnica, la pregunta a la qual es fa una votació és: 

Permetem samarretes tècniques amb temes billarístics? 
- 6 vots a favor 

- 1 vot en contra 
- 3 abstencions 

 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

 
5. Resum Tacada, Recollida Trofeus. (Eve, Crys i Laura) 

 
La Tacada no va funcionar tan bé com altres anys, però encara i així va haver-hi 

afluència de socis i amics. Demanem disculpes als que van venir per veure el vídeo 
que es va fer en memòria de Vicens Escobairó, però que per motius tècnics no es 

va poder veure (el vídeo està penjat a la web d’Abacat). 
 

En quant al tema de la recollida de premis, com en altres ocasions, va haver-hi 
bastants jugadors premiats que no van venir a recollir el seu propi premi i és per 
aquest motiu, ja reiteratiu, que per alguns membres de l’associació, ens sembla 

una falta de respecte cap a l’associació i a l’organització d’una “festa” (La Tacada)  
per a aquests jugadors i que després no vinguin. Som conscients i entenem 

perfectament que no es pugui assistir per motius laborals, personals o incidents de 
última hora, però com ja he dit abans, això no és solament d’aquest any, així que 

alguns membres de la junta han proposat per la propera Tacada sancionar a aquells 
socis premiats, que sense cap justificació, no vinguin a recollir el seu premi.  

S’ha fet una votació i tots els membres de la junta han estat a favor. 
A partir d’ara presentarem propostes per definir quina serà la sanció adient. 

 
 

6. Bridlington 2024 Copa de Nacions. (Aram) 
 

Entre Aram i Xavi ens informen que el total de les despeses de l’últim viatge a 
Bridlington va ser de 606.81€ per a Abacat. 

També volem portar més participants a la Copa de Nacions, que hi hagin més 
inscrits en altres categories que no només els Sèniors i els Màsters, i per això ho 

hem de fer amb temps i donar-li més visibilitat i més força a la campanya 
d’inscripcions, la nostra intenció es començar la tasca al juny. 

 
 

7. Barraques 2024. (Eve) 
 

Al no haver pogut assistir la Eve, no sabem què s’ha parlat en les reunions que ha anat 
de les CFPS. Quedem a la espera de més informació. 

 
 
 
 
 

La reunió finalitza a les 22:25h.  
 


